

1975 and should remain open for signature until 31 December 1975.

10. The Conference noted that, in accordance with Article XXI, the Convention will enter into force when the following States, being members of ESRO or ELDO, have signed it and have deposited their instruments of ratification or acceptance with the Government of France:

the Kingdom of Belgium the Kingdom of Denmark, the French Republic, the Federal Republic of Germany, the Italian Republic, the Kingdom of the Netherlands, Spain, the Kingdom of Sweden, the Swiss Confederation and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland.

et le demeurera jusqu'au 31 décembre 1975.

10. La Conférence a noté que, selon son Article XXI, la Convention entre en vigueur lorsque les Etats suivants qui sont membres du CERS ou du CECLES, l'ont signée et ont déposé leurs instruments de ratification ou d'acceptation auprès du Gouvernement français :

la République fédérale d'Allemagne, le Royaume de Belgique, le Royaume du Danemark, l'Espagne, la République française, la République italienne, le Royaume des Pays-Bas, le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, le Royaume de Suède et la Confédération suisse.

maj 1975 og skulle forblive åben for undertegnelse indtil den 31. december 1975.

10. Konferencen bemærkede sig, at konventionen i overensstemmelse med artikel XXI træder i kraft, når følgende stater, der er medlemmer af ESRO eller ELDO, har undertegnet den og har deponeret deres ratifikations- eller godkendelsesinstrumenter hos den franske regering:

Kongeriget Belgien, Kongeriget Danmark, Den franske Republik, Den italienske Republik, Kongeriget Nederlandene, Det schweiziske Forbund, Spanien, Det forenede Kongerige Storbritannien og Nordirland, Kongeriget Sverige og Forbundsrepublikken Tyskland.